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Verslag web 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Geert Verdoodt, Johan Permentier, Mieke Seminck, Erik 
Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Johan Dehaes, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, 
Josefien Van Peteghem, Michael Smits 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 18/12 

Het verslag van 18 december 2023 wordt goedgekeurd. (mits toevoeging van Peter Robbens) 
 

2 FINANCIËN: BEGROTING 2024 

Michael Smits stelt een begroting voor (voorlopig opgesteld op basis van input van de verschillende 
personeelsleden en hun domeinen). 
 
Er is nog 4 weken ruimte om aanpassingen te doen alvorens dit definitief moet zijn. 
Daarom zal binnen de 2 weken een online-sessie gepland worden om een concreet plan van aanpak te 
formuleren en om af te kloppen waar bespaard op kan worden of om op zijn minst een richting te 
bepalen waar we naartoe willen om het tekort dicht te fietsen. 
Op kosten-vlak zal voor de begroting 2024 niet veel aan te passen zijn, voornamelijk op opbrengsten-
vlak. 
 
Michael stuurt nog de nodige documenten rond waarin onderscheid gemaakt wordt tussen 
werkingskost/loonkost. 

3 TOPSPORT 

Rutger heeft de prestatieprogramma’s besproken met Sport Vlaanderen. 
Be-Gold: aanvraag voor Elie Bacari werd ingediend 
Speerpuntenbeleid: voorlopig blijven dit dezelfde disciplines 
 

4 HERVORMING BC RECREATIE 

Het idee ligt al een tijd op tafel en werd ook reeds vermeld aan de Raad van Bestuur. 
De focus zou meer gelegd worden op Running (trailrunning, ultrarunning, skyrunning,…) 
Men is gekomen tot een hervorming en bovendien ook verruiming naar ‘Beleidscommissie Running & 
Co’. 
De samenstelling van de commissie blijft onveranderd maar wordt uitgebreid met experts. 
 
Er zal goed moeten afgebakend worden wanneer iets onder de verantwoordelijkheid van de BC 
Running&Co valt of onder die van de BC Competitie. (bv. Alles wat selecties of internationale 
wedstrijden/kampioenschappen betreft: BC Competitie) 
Het onderscheid kan bijvoorbeeld ook gemaakt worden vanaf ‘olympische discipline’ of niet. 
 
Tot slot zal het Recreatiesportfonds herwerkt worden tot het Runningsportfonds. 
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5 TOEKOMST ALABUS 

Ludwig heeft de opties bekeken voor alternatieven voor ALABUS. 
Als we zouden samenwerken met een andere federatie voor een vernieuwing van het ledenbeheer, 
bestaat er nu zoiets als het ‘rationalisatieproject’ dat gesubsidieerd zou kunnen worden door Sport 
Vlaanderen. 
 

6 FEEDBACK AV PC’S 

6.1 Antwerpen: 27/1 (Edegem, 10u00) 

Johan Permentier was aanwezig als afgevaardigde namens de Raad van Bestuur. 
Korte, vrij serene vergadering. 
Vooraf zijn zowel de voorzitter als 4 leden verkozen via online verkiezingen. 
Vraag van AVLL: de hoofdscheidsrechter van een PK Alle Categorieën maakt bij voorkeur geen deel uit 
van het PC Antwerpen om de neutraliteit te bewaren. Stemming: alle clubs, behalve één hebben 
VOOR het voorstel gestemd. De wedstrijdleider kan eventueel wel een PC-lid zijn. 
 

6.2 Vlaams-Brabant: 20/1 (Kessel-Lo, 14u00) 

Johan De Haes was aanwezig als afgevaardigde namens de Raad van Bestuur. 
Vooraf zijn voorzitter en leden verkozen via online verkiezingen. 
Budget werd goedgekeurd. 
Er was een vraag over verplaatsingsonkosten van juryleden. Dit item zal besproken worden op de VCJ. 
 

6.3 Limburg: 20/1 (Alken, 14u30) 

Er kon uitzonderlijk niemand aanwezig zijn als afgevaardigde namens de Raad van Bestuur. 
 

6.4 Oost-Vlaanderen: 20/1 om 14u00 (Ninove) 

Patrick Van Caelenberghe was aanwezig als afgevaardigde namens de Raad van Bestuur. 
Vooraf zijn voorzitter en 4 kandidaten verkozen via online verkiezingen. Er blijft dus nog één plaats 
vacant. 
Ook hier nam een discussie omtrent de jury een groot deel van vergadering in. Het ging voornamelijk 
over de boetes die clubs krijgen bij minder juryleden dan het aantal stemmen op de AV. Juryleden 
niveau 1 worden hier niet bijgeteld. (Dit zijn de vroegere ‘clubjuryleden’.)  
De VCJ heeft hier ook al over nagedacht en kan hieromtrent een advies brengen naar de Raad van 
Bestuur. 
De clubs waren algemeen akkoord dat er een oplossing moest komen voor de Elektronische Tijd en de 
bijhorende BTW. 
Maar algemeen had men het gevoel dat de federatie gemaakte investeringen door het PC zomaar 
heeft overgenomen zonder compensatie naar het PC toe. 
Mieke Seminck betreurt ten zeerste dat hier het woord ‘diefstal’ gebruikt wordt… 
 

6.5 West-Vlaanderen: 20/1 (Zwevegem, 14u30) 

Erik Chevrolet was aanwezig als afgevaardigde namens de Raad van Bestuur. 
Vooraf zijn voorzitter en leden verkozen via online verkiezingen.  
De begroting werd aangepast zodat de VAL-subsidie correct werd opgenomen. 
Vraag naar een lastenboek voor organisatoren interclub-wedstrijden, vooral wat betreft financiën. 
Welke kosten/inkomsten zijn voor wie? 
Er wordt een bedrag uitgekeerd aan organisatoren van PK’s om meer promo te voeren. 
Bemerking omtrent juryleden die hun ‘rang’ zouden verliezen bij niet voldoende optreden. 
Iemand die in een bepaalde rang zit, wordt gevraagd om over een periode van 4 jaar 2 bijscholingen 
te volgen (hetzij online, hetzij ‘live’). Er zal een interpellatie volgen naar de Algemene Vergadering 
van de Vlaamse Atletiekliga. 
Het VCJ is bezig met dit te bekijken. 
Er zijn ook vragen omtrent het verbod dat een scheidsrechter geen lid mag zijn van de organiserende 
vereniging. Men vindt dat de algemene integriteit van juryleden hiermee in vraag wordt gesteld 
doordat er geen/weinig vertrouwen is in enkelingen. 
Vraag naar de mogelijkheid om een opleiding Elektronische Tijd te volgen ZONDER een juryopleiding.  
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7 FEEDBACK COMMISSIES 

7.1 BC Competitie 

Er is geen vergadering geweest 
 

7.2 BC Jeugd 

Er is geen vergadering geweest 
 

 

7.3 BC Recreatie 

Zie eerder punt omtrent de hervorming van de commissie. 
 

8 WERKGROEP STATUTEN/IR 

Johan Dehaes, Gery Follens en Jos Jacobs sluiten aan bij de bespreking. 
 
Er wordt voorgesteld om de vzw Vlaamse Atletiekliga nu al te hervormen naar vzw Atletiek 
Vlaanderen. 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 19 februari 
 18 maart 
 ZATERDAG 23 maart: Algemene Vergadering ! 

 
 

10 VARIA 

 Ledenaangifte (inclusief clubbestuur en trainers) bij Sport Vlaanderen: extra controle 
 Er is een overleg gepland met organisatie MvD over een eventuele samenwerking voor de 

organisatie van het BK Estafetten. 
 Juryvergoeding: er zou twijfel bestaan over de juryvergoeding. 

De vrijwilligersvergoeding werd opgetrokken en om discussies te vermijden bij wedstrijden 
die 8 uur duren, werd er op niveau van de VCJ gezegd om dit gelijk te trekken voor jury. 
Ten eerste moet die beslissing op de rvb gebeuren en ten tweede wordt de deur zo opengezet 
voor wedstrijden van opnieuw 8uur. 
Conclusie: Bij de enkele wedstrijden die de 7uur net overschrijden (voornamelijk 
kampioenschappen) wordt de €5 extra gewoon uitbetaald. Wedstrijden (bv. Flanders Cups) 
die beduidend langer duren dan 7uur: daar moet een 2de ploeg aangeduid worden. 
 

 Gezien het Koning Boudewijnstadion niet beschikbaar was voor de organisatie van het BK A.C. 
in de zomer (onvoldoende parking), werd een oproep gelanceerd naar de clubs (zowel VAL als 
LBFA) wie wou organiseren. Na deze oproep komt stad Brussel terug op haar beslissing en 
willen zij dus wel inspanningen doen om het in te richten in het Koning Boudewijnstadion 
(meer parking). Contractueel ligt bovendien ook vast dat wij hier in principe moeten 
inrichten… De grootste argumentatie om het hier niet te kunnen inrichten was 
onbeschikbaarheid van parking. Er zouden nu een 600-plaatsen beloofd worden in en rondom 
de poorten van het stadion. 
Gery en Ludwig communiceren ons standpunt naar Thomas. 
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